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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #12
4/4-24 , kl. 17:07
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Carlberg öppnar mötet 17:21.

1.2 Val av mötesordförande

Andrea Söderberg nominerar Fredrik Carlberg till mötesordförande. Fredrik
gödtar nomineringen.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Pooneh Ghaffari nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas
godtar nomineringen.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Nella Siitonen
Yrsa Rós Þórisdóttir

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Andrea Söderberg

1 Justeras:

Nella Siitonen
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Andrea och Nella är så jävla taggade på att justera att de kandiderar.

Mötet väljer Andrea Söderberg och Nella Siitonen till justeringspersoner

Justeringsdatum diskuteras fram till 3 veckor framåt i tiden.

Mötet väljer 25/4 till justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Föregående protokoll gås kortfattat igenom av Andreas, som visar en viss
frustration att föregående protokolls dagordning är närmast identisk med
dagens dagordning.

3 Uppdateringar

Pooneh går igenom de månadsuppdateringar som kommit in

• Källargillet: Har haft fixarkvällar, utvecklingssamtal och tillsatt nya
interna poster. Dennis har invigts som källarmästare och de har varit
på lokalråd.

• Fø F: Har fixat fadderpub där upplägg och temat presenterats. De har
börjat med fadderintervjuer och varit på mottagningsinternat.

• Näringslivsgruppen: Har fått en ny ordförande för gruppen och över-
lämningsdokument har fixats. Projektledare för MTE1 ska utses. De
har haft fullt fokus på lunchföreläsningar men intresset är fortsatt svalt.

• PR: De senaste månaderna har vårbalsarbetet påbörjats och olika pub-
bar har arrangerats. Biljettsläppet till vårbalen gick som smort och var
en stor succé!

1MedTech Evening

Justeras:

Andrea Söderberg

2 Justeras:

Nella Siitonen
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En runda gås på mötet

Fanny kommer inte riktigt ihåg vad hon gjort sen senaste mötet, men tror
hon bland annat fixat med inbjudningar, justerat protokoll och varit rösträk-
nare på SM. Hon har även fixat en mailchimp-mall för hennes efterträdare.

Pooneh säger att hon mår bra nu. Hon har upplevt hela mars som en enda
lång tentaperiod. Hon har hunnit varit i Finland, där hon tappat bort en me-
dalj. Hon har också varit med och planerat FUNQ, skickat ut anmälan till
alumnistyrelsegasque, deltagit på Val-SM och blivit vald till en massa poster.

Yrsa säger att hon mår ganska bra. Hon MEXar i nuläget och det går lite
upp och ner. Hon har gjort sina revisorstjänster sen senast då hon läst pro-
tokollen från början av verksamhetsåret och deltagit på SM.

Nella säger att hon mår nog bra. Hon fick ett telefonsamtal från någon som
hon trodde skulle vara sjukhuset, men de sa inget och bara la på, sådan
besvikelse. Hon har annars varit på styrelsegasque, planerat FUNQ, varit i
Finland och hunnit bli vald till kommunikationsansvarig på SM.

Andrea säger att hon inte mår tipp topp. Hon är just nu så stressad att
hon håller på att svimma över att allt går dåligt. Hon har varit på sitt sista
CBH-möte vilket ännu än gång var fruktansvärt för att de vart uppdelade i
breakoutrooms. Hon har även varit rösträknare på SM, varit i Finland, varit
på styrelsegasque och deltagit på FUNQ-möten.

Cay säger att hon faktiskt mår bra, då lika mycket går bra som går skitdå-
ligt och att det balanserar ut sig. Hon har lycakts få Fx i bildgivande men
behöver inte komplettera Mamos delar2. Hon har varit i Finland, och har en
hel drös med krigshistorier därifrån. Hon ska även ha fått in alla betalningar
för MTE nu.

Armin mår faktiskt bra, han har hunnit bli pigg efter att varit sjuk. Han har
haft möte med SIS som var positiva till lunchföreläsning men som nu ghostat
honom. Han har varit i Finland, varit på styrelsegasque och planerat inför
FUNQ.

Andreas mår bra. Han har varit i Sundsvall där han även passade på att vara
sjuk. Han har skrivit protokoll i vanlig ordning där SM-protokollet snart är
klart.

Fredrik mår fett bra, han vaknade till det bästa ladokresultatet i sitt liv
med ett B i bildgivande! Han har sysslat med samma som alla andra, förbe-
rett överlämning, hållit i SM och varit i Finland. Han har även uppdaterat

2Hur man nu lyckas med det

Justeras:

Andrea Söderberg

3 Justeras:

Nella Siitonen
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dropboxen med nödvändiga dokument.

4 Diskussionspunkter

4.1 Sektionens ekonomi

Fredrik säger att han vill sätta sig ner med den nya styrelsen och lägga en
plan för nästkommande verksamhetsår. Han vill även ha möte med endast
Cay, Douglas och Wilma för att etablera en mer långsiktig ekonomisk plan.
Cay säger sedan att studienämnden har hört av sig angående hur de får
spendera sin resterande budget. Fredrik tycker det kan vara passande om
de bland annat köper in något till bord till Tolvan, annars får de spendera
det där de finner det passande. Budgeten till FUNQ diskuteras också kort
och det sägs att den ser lovande ut. Fredrik undrar sedan om vi korrigerat
budgeten för medaljer, vilket inte skett och ska fixas.

4.2 Utredning av styrelsens sammansättning & kommunika-
tion

Pooneh går igenom resultat från formuläret som skickades ut till PNS. Den
generella synen på propositionen till extra-SM var positiv, den oro som nämn-
des var att söktrycket på nämndordföranden skulle kunna minska. Responsen
på månadsuppdateringarna var generellt positivt, förbättringspunkter som
nämndes var bland annat att ställa mer detaljerade frågor om vad som ska
finnas med, att skicka in ekonomiska rapporter varje månad och att göra det
lite mindre formellt.

Återkopplingen från studienämnden och NLG angående att ha en styrelse-
representatant i nämnden var positiv och de såg inga större nackdelar.

4.3 Överlämning

Nella lämnar Funq

Överlämningen för den nya styrelsen diskuteras. Punkten protokollförs inte.

Nella kommer tillbaka in i Funq och Cay lämnar för att plugga3

4.4 Alumnistyrelsegasque

Fredrik tycker att det ska bli kul men vi bör pusha för att fler ska anmäla
sig. Fredrik säger sedan att det är lite som vilken trerätters som helst men
att det kan vara kul att göra något lite finare. Fredrik frågar sedan om det
finns några traditioner kring alumnistyrelsegasquen. Yrsa svarar att det inte
direkt finns några sådanda.

3Nerd

Justeras:

Andrea Söderberg

4 Justeras:

Nella Siitonen
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4.5 Vårbal & Pre-vårbal

Fredrik berättar att ett möte är bokat med Elektro nästa torsdag under
lunchen för att diskutera pre-vårbal. Styrelsen är överens om att inte spräcka
budgeten för pre-vårbal, om Elektro önskar göra detta så får de stå för den
kostnaden. Mötet diskuterar sedan hur många sovplatser vi kan erbjuda.

4.6 Verksamhetsberättelse

Fredrik tycker att verksamhetsberättelse är en bra grej, han säger att han
fixat ett docs-dokument där alla nämnder kan fylla i. Pooneh replikerar dock
med att hon skapat detta dokument, vilket visar sig vara sant. Fredrik säger
dock att han har skrivit upp alla uppdrag, och vilka nämnder som kan tänkas
fylla i vart.

4.7 Alumnievent

Alumnieventet kommer ske 19/5 och det behöver informeras om att datumet
är ändrat. Planeringen avvaktas det med då det är ganska lång tid kvar.

5 Övriga frågor

Armin vill att alla ska ha en insta-takeover, vilket han sagt typ en miljon
gånger tidigare.

Pooneh undrar hur vi ska hjälpa till med att boosta KGs närvaro på fixar-
kvällar. Hon tycker vi ska leda med exempel samt hjälpa till att promotea.

Fredrik påminner alla att det kommer en hel del middagar och att vi behöver
fixa presenter.

6 Nästkommande möte

Kommer ske om cirka 2 veckor och kommer vara det sista CNS-mötet för
verksamhetsåret.

Justeras:

Andrea Söderberg

5 Justeras:

Nella Siitonen
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7 Mötets högtidliga avslutning

Fredrik Carlberg avslutar mötet kl. 19:35.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Andrea Söderberg

6 Justeras:

Nella Siitonen
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